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Dubrovnik, 12. studeno ga 2024.

Upravni odjel za za5titu okoli5a i komunalne poslove Dubrovacko-neretvanske Zupanije temeljem clanka 3B,a

stavka 13.Zakona o za5titi prirode ("Narodne novine", br, B0/13, 15118, 14119,127119i 155123\ u postupku

Glavne ocjene prihvatljivostiza ekolo5ku mreZu zahvata: ,,lzgradnja turistidkog kompleksa Resorta Cavtat u zoni

Prahivac, Opcina Konavle", nakon provedene javne rasprave objavljuje

EVJESCE O JAVNOJ RASPRAVISTUDIJE GLAVNE OCJENE PRIHVATLJIVOSTI

ZA EKOLOSTU UNEZU ZAHVATA ,,IZGRADNJA TURISTICKOG KOMPLEKSA
RESORTA CAWAT U ZONI PRAHIVAC, OPCINA KONAVLE'

U provedbi postupka Glavne ocjene prihvatljivosti za ekolo5ku mreZu za zahvat: ,,lzgradnja turistidkog

kompleksa Resorta Cavtat u zoni Prahivac, Opcina Konavle", (u daljnjem tekstu: Zahvat) nositelja zahvata

Marina Cavtat & Resort d.o,o., Ulica Grada Vukovara 22,20004 Dubrovnik, Upravni odjel za za5titu okoliSa i

komunalne poslove Dubrovacko-neretvanske 2upanije, temeljem dlanka 38,a stavka 2.Zakonao za5titi prirode

(u daljnjem tekstu: Zakon) donio je odluku o upudivanju Studije Glavne ocjene prihvatljivosti Zahvata za ekolo5ku

mreZu, IRES EKOLOGIJA d.o.o, Prilaz baruna Filipovica 21, 10000 Zagreb, rujan 2024., na javnu raspravu u

trajanju od trideset (30)dana.

Temeljem clanka 38.a stavka 3.Zakona, na mreZnim stranicama Dubrovacko-neretvanske Zupanije, 27. rujna
2024. oblavljena je lnformacija o odluci da se Studija Glavne ocjene zaZahval upu6uje na javnu raspravu.

Temeljem dlanka 38,a stavka 4.Zakona, ista informacija objavljena je 30. rujna 2024.u dnevnom tisku Slobodne

Dalmacije. Javna rasprava provodila se u trajanju od trideset dana, u razdoblju od 08. listopada do 07. studenog

2024, Jauni uvid u Studiju Glavne ocjene bio je omogucen za vrijeme trajanja javne rasprave, svakim radnim

danom, od 9:00 -12'.0A sati, u Vijednici Op6ine Konavle, Trumbicev put 7, u Cavtatu. Javno izlaganje odr2ano
je u utorak, 15. listopada 2024. s podetkom u 14:00 sati, u zgradi Opcine Konavle, Trumbidev put 7, u Cavtatu.

Na javnom izlaganju bili su prisutni predstavnici Upravnog odjela za za5titu okoli5a i komunalne poslove

Dubrovadko-neretvanske Zupanije, predstavnik ovla5tenika tvrtke lres-ekologija d.o,o., Zagreb, predstavnik

projektanta Atellior d.o.o., Zagreb, predstavnik nositelja zahvata Marina Resort Cavtat d.o,o., Dubrovnik i

predstavnici Opcine Konavle. O izlaganju je sastavljen zapisnik.

Mi5ljenja, prijedlozi i primjedbe na Studiju, mogli su se dati do zakljucenja javne rasprave na mjestu javnog uvida

upisom u knjigu primjedbi ili dostavom na adresu Upravnog odjela za za5titu okoli5a i komunalne poslove

Dubrovadko-neretvanske 2upanije. Za vrijeme trajanja javne rasprave u knjigu primjedbi nije upisana niti jedna

primjedba, a Upravni odjel za za5titu okoliSa i komunalne poslove Dubrovacko-neretvanske Zupanije je zaprimio
jedanaest primjedbi.



Sastavni dio ovog lzvje5ca cine sljede6i prilozi:

Prilog 1. - lnformacija o provodenju javne rasprave
Prilog 2. - Zapisnik s javnog izlaganja

Dostaviti:

1. Za objavu na mre2nim stranicama
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REPUBLIKA HRVATSKA
Du brovadko-neretvanska iupanija
Upravni odjelza zaStitu okoliSa i

komunalne poslove

KLASA: UP/l-352-0 1 n4-0420
URBROJ : 2117 -091 1 -24-g

Du brovnik, 27 .ru1na N24.

Na temelju dlanka 29. stavka 2. i dlanka 38.a Zakona o zaititi prirode ("Narodne novine", br, 80/13, 15118,14119,

127119 i 155/23) Upravniodjelza za5titu okoli5a i komunalne poslove Dubrovadko-neretvanske Zupanije daje

INFORMACIJU

O ODLUCI DA SE STUDIJA GLAVNE OCJENE PRIHVATLJIVOSTIZA EKOLOSXU TI,INCZU ZAHVATA

,,IZGRADNJA TURISTICKOG KOMPLEKSA RESORTA CAVTAT U ZONI PRAHIVAC, OPCINA

KONAVLE" UPUCUJE NA JAVNU RASPRAVU

L Upuiuje se na javnu raspravu Studija glavne ocjene prihvatljivosti zahvata za ekoloSku mreZu: ,,lzgradnja
turistickog kompleksa Resorta Cavtat u zoni Prahivac, Opcina Konavle" (u daljnjem tekstu: Studija)

2. Javna rasprava o Studijitrajat 6e 30 dana, u vremenu od 08. listopada do 07. studenog 2024.

3. Ivljesto odrZavanja javnog uvida u Studiju je u Vije6nici Opcine Konavle, Trumbi6ev pul7 ,20214 Cavtat, u

roku odredenom za javnu raspravu, svakog radnog dana od 9:00 -12:00 sati. Na mjestu javnog uvida bit 6e

izloZena Studija te knjiga primjedbi. Obavijest o javnoj raspravi i Studija 6e danom podetka javne rasprave

bitiobjavljena na internetskim stranicama Dubrovadko-Neretvanske Zupanije.

4. Javno izlaganje o Studiji odriat 6e se u utorak, 15. listopadaZiZ+. u 14:00 sati, u zgradi Op6ine
Konavle, Trumbicev put 7, u Cavtatu.

5. Pisana mi5ljenja, prijedloge i primjedbe na Studiju, javnost i zainteresirana javnost moZe upisati u knjigu
primjedbi na mjestu javnog uvida ili u pisanom obliku dostaviti na adresu: @paniia,
Upravni odjel za za5titu okoli5a ikomunalne poslove, Vukovarska 16,20000 Dubrovnik, u tijeku roka

predvidenog za javnu raspravu.

6. Primjedbe i prijedlozi koji ne budu dostavljeni u roku i ne budu 6itko napisani nece se uzeti u obzir u pripremi

izvje56a o javnoj raspravi.

PROCELNIK

Silvio lMarkota



ZAPISNIK

s javnog izlaganja Studije GIavne ocjene prihvatljivostiza ekoloSku mreiu zahvata ,,lzgradnja
turistidkog kompleksa Resorta Cavtata u zoni Prahivac, Op6ina Konavle"

Sukladno Odluci Dubrovadko-neretvanske Zupanije, Upravnog odjela za za5titu okoli5a i komunalne poslove,

KLASA: UP/|-352-01/24-A2120, URBROJ: 2117-0911-24-7, od 27. ripa 2024. o upu6ivanju na javnu raspravu

Studlje glavne ocjene prihvatljivostiza ekolo5ku mreZuzaZahvat:,,lzgradnja turistidkog kompleksa Resorta Cavtat

u zoni Prahivac, Op6ina Konavle" (u daljnjem tekstu: Studija), javno izlaganje o Studiji odrZano je u utorak, 15.

listopada 2024. u Vrlednici Opiine Konavle, Trumbi6ev put 7 u Cavtatu s podetkom u 14:00 sati a trajalo je do

15:00.

Nazodni:

. Dijana Toma$evi6 Raki6 - Upravni odjelzaititu okoliSa i komunalne poslove DNZ

. Mariia Parad2ik - Upravniodjelzaititu okoliSa i komunalne poslove DNZ

. lgor lvanek - IRES EKOLOGIJA d.o.o., predstavnik ovlaitenika
o Luk5a Glavinja - Marina Cavtat & Resort, predstavnik nositelja zahvata,
. lvan Curkovid - ATELLIOR d.o.o., predstavnik projektanta

. Miljenko Mikuli6 - prodelnik upravnog odjela za prostorno uredenje, zaStitu okoliSa, komunalni sustav i

gospodarenje nekretninama

Dijana TomaSevi6 Rakic pozdravlja sve prisutne, predstavlja predstavnike nositelja zahvata, ovlaStenika i

projektanta te predstavlja postupak: rokove u postupku i rokove za davanje primjedbi, mjesto uvida u Studrlu i

nadine davanja primjedbi.

lgor lvanek predstavlja Studiju. Zapodeo je s prikazom zakonske regulative te lokacijom samog zahvata, a potom

i s opisom zahvata, analizom utjecaja zahvala. Navodi mjere ublaZavanja negativnih utjecaja koje su propisane

Glavnom ocjenom prihvatljivosti zahvala. Zahvat je ocijenjen kao prihvatljiv za ekolo5ku mreZu. Navodi kako je

Studijom definiran i Program pracenja stanja ekolo5ke mreZe.

Dijana Toma5evi6 Raki6 se zahvaljuje, otvara raspravu i poziva nazodne da Se ukljude, da postave pitanja i iznesu

primjedbe.

Mijo Vidak postavlja pitanje predstavniku ovla5tenika koje su mu dosada5nje reference i na kojim je studijama

radio u protekle tri godine.

lgor lvanek odgovara da moZe pismeno poslati popis svojih referenci i navodi par studija na kojima je radio u

protekle trigodine.

Mijo Vidak istide kako je na ovom izlaganju redeno kako nisu predvideni utjecaji na plaie tj. uredivanje plaie, a

vidljivo je da 6e jedna plaZa postati bazen sa strojarnicom. Pita kako je mogu0e da javno dobro postaje bazen sa

strojarnicom.

lgor lvanek odgovara kako unutar obuhvata planiranog zahvata nema ekolo5ke mreZe.

Mijo Vidak istide kako je predmetno podmorsko dno u potpunosti prekriveno posidonijom, biljkom koja raste 1 cm

godi5nje, koja po jednom kvadratnom metru proizvodi 14-201 kisika. Teinjaje da se na ovom dijelu izgradi 10 vila

po 10 milijuna eura, 50 apartmana po 500 tisuca eura, Sto znaci da predmetni zahvaldonosi investitoru 125 milijuna

eura. PlaZa 6e postati bazen sa strojarnicom, a u Studiji se to ne spominje. Ovaj zahvat ulazi u more sa s

lukobranom i parkirali5tem za jahte koje 6e prekriti posidoniju.



Dijana Toma5evid Raki6 predlaZe da nam predmetni projekt predstavi projektant.

Mijo Vidak misli kako je ovo manipulativna studija koja prikriva Stetu koju 6e ovaj prqekt napraviti stani5tu

posidonije. lstide kako na cijelom podrudju Opdine Konavle postoji samo pet prirodnih plaZa. Misli kako 6e ovaj

zahvat uni5titi bogomdanu plaZu da bi investitor dobio 125 milijuna eura i kako su u Studiji zanemarene jako bitne

dinjenice. lznosi mi5ljenje kako predstavnik ovla5tenika nema dovoljno iskustva ni potrebne kvalifikacije kako bi

kvalitetno procijenio utjecaje.

Dijana Toma5evi6 Raki6 istide kako iza predstavnika ovlaitenika stoji tvrtka koja ima sve potrebne kvalifikacije i

ovla5tenja zaizradu Studije, Studija se izraduje prema projektu kojeg ovla5tenik dobije od projektanta. Takoder

napominje kako je iz prostornog plana Op6ine Konavle vidljivo da se tu planiraju joi neki zahvati ukljudujudi marinu,

ali to nije ovaj zahvat pa tako ni tema ove javne rasprave. Kad na red dode zahvat izgradnje marine, za njega 6e

se raditi svi potrebni postupci.

Mijo Vidak se ispridava i kaZe da je mislio da je sve jedna cjelina.

Mare Vidak vlasnica malog dijela zemlje koji se nalazi unutar obuhvata zahvata kaZe da je u medijima proditala

kako je ovaj zahvat prqekt od strateikog drZavnog interesa, vile na njenoj zemlji se vec prodaju, a nju nitko o

nicemu nije obavijestio. Ne razumije kako ona, kao vlasnica zemlje ne zna ni5ta o prolektu.

LukSa Glavinja kaZe kako je investitor poslao dopis Mari Vidak i pozvao je na razgovor. Povratnica je potpisana.

Dijana Toma5evic Rakic naglaSava kako imovinsko pravni odnosi nisu tema Studije niti ovog postupka.

Mare Vidak istide kako njena zemlja nije na prodaju. Ne Zeli prodati djedovinu za nedije privatne interese.

Dijana Tomaievi6 Raki6 zakljuduje da postoji problem u imovinsko pravnim odnosima.

Mijo Vidak pita kako ce se rije5iti problem klizi5ta. Naime, na desticama zemlje 77012,74911,3,4,5,6,i 7 postoji

klizi5te i gdje su jo5 uvijek otvorene klizne plohe na dubini 5 m. U 4 st. tu je postojalo naselje Epidaurum koje je

prirodnom katastrofom (vjerojatno potresom) otklizalo u more. lzmedu hotela Albatros i Epidaurus na dubini od 2

m postoje rimski mozaici. Pita kako 6e se zaStititi ta arheolo5ka nalazi5ta,

Dijana Tomaievi6 Raki6 ponavlja kako ovdje razgovaramo o analizi utjecaja na ekoloSku mreZu, analiza utjecaja

na okoli5 je pokazala da je uz po5tivanja pravila struke, zahvat prihvatljiv. Postoje planske odredbe za gradnju koje

6e se po5tivati.

Mijo Vidak kaZe kako je deset puta zvao gradevinsku inspekciju i slao poZurnice, ali nijednom se nisu odazvali.

Mi5ljenja je kako u Dubrovniku ne postoji gradevinski inspektor upravo zbog ovakvih projekata koji su iznimno Stetni

za na5e druStvo.

Dijana TomaSevic Rakic predlaZe da predemo na pitanja koja se tidu ekolo5ke mreZe.

Mijo Vidak pita 5to je s europskim staklenim gu5terom.

lgor lvanek odgovara kako svako podrudje ekolo5ke mreZe ima svoje ciljeve ocuvanja. U ovom podrudju ekolo5ke

mreZe koji se nalazi unutar ahuata, navedeni gu5ter nije ciljna vrsta i prema tome za njega ciljevi oduvanja nisu

nitiradeni.

Mijo Vidak istide kako gosti ne dolaze radi apartmana nego prirode, na5eg krajobraza koji ima svoju funkcionalnu

cjelinu, stjenovite obale, plaZe, terasaste vrtove... Zakljuduje kako prostor biva nepovratno uni5ten ovakvim

projektima. Dodaje kako na podrudju obuhvata postoje prirodni izvori.



Dijana TomaSevi6 Raki6 predlaie g. Vidaku da i pismeno dostavi sve primjedbe koje ima, a koje su uezane za

ekoloSku mreZu.

Mijo Vidak pita predstavnika ovlaStenika gdje je uredajza prodiS6avanje fekalnih voda u Op6ini Konavle i da liga
je on vidio?

lgor lvanek odgovara kako on nije radio na modeliranju niti istraZivanju fekalnih voda, izradena je prqekcija do

2050. godine sa modeliranjem Sirenja destica i patogena i temeljem toga je lnstitut za oceanografiju iz Splita

napravio procjenu utjecaja.

Mijo Vidak tvrdi da uredaj za prodi56avanje fekalnih voda u Op6ini Konavle ne postoji. KaZe kako postoji kanta sa

re5etkom koja hvata samo plastidne vre6e. TraZi da u Zapisnik ude izjava g. lvaneka da nije vidio uredaj za

prodi56avanje fekalnih voda.

Dijana TomaSevic Rakic formalnozalvarajavno izlaganje i zahvaljuje svima na sudjelovanju.

Marija rng. agr.


